
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 5 februari 2019 

 

Betreft: 8.09 Motie Stimulering glasvezel Heenweg en buitengebied 

 

De fractie van Westland Verstandig heeft de breed aangenomen motie 

Stimulering glasvezel Heenweg en buitengebied geagendeerd en de wijze 

waarop het College daarop meende te moeten reageren in de trant van 

”het College neemt de strekking van de motie ter harte”. 
 

De volgende vragen: 

- Waarom wordt door het College niet de motie uitgevoerd? 

- Is er al contact geweest met CIF? 

- Bestaat er zicht op op welke wijze de gemeente in deze moet gaan 

faciliteren of kan faciliteren? 

- Wanneer zijn de eerste resultaten te verwachten zodat er 

daadwerkelijk aansluiting van glasvezel Heenweg en buitengebied 

gaat plaatsvinden? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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